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INTERPELACJA

w sprawie zniszczonego amfiteatru na terenie Parku Miejskiego w Skierniewicach

Zwracam  się  z  prośbą  o  interwencje  w  związku  z  aktami  wandalizmu  w  parku

miejskim w okolicy amfiteatru. Na altanie są widoczne głębokie uszkodzenia, wymalowane

ściany sprejem oraz markerami a przed altaną porozrzucane są butelki oraz bardzo duża ilość

potłuczonego szkła. 

Czy amfiteatr oraz teren na nim znajdujący się jest objęty monitoringiem miejskim?

Jeżeli tak to może warto przejrzeć nagrania, ponieważ uważam, że takie miejsca powinny być

objęte szczególną kontrolą. 

Szanowny Panie  Prezydencie  zwracam się  z  uprzejmą  prośbą  o  interwencję  w tej

sprawie. W załączeniu zdjęcia przedstawiające stan altany i terenu wokół niej.
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